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Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Box 81, 121 22 Johanneshov 
Slakthusplan 8 A, Tfn: 08-508 14 000, e-post: eav@stockholm.se 

Sammanträde torsdagen den 21 november 2019 klockan 18:30 – 21:45 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Slakthusplan 8A, 
Johanneshov 

  
 Ledamöter 
Gustav Johansson (M) ordförande 
Veronica Palm (S) vice ordförande 
Henrik Virro (M) 
Erika Wing (M) 
Jonas Nilsson (M) §§ 1-13, §§ 15-26 
Urban Rybrink (L) 
Ola Gabrielson (MP) 
Christina Peterson (C)  
Oskar Rosén (S) 
Gisela Norrman (S) 
Hassan Jama (V) 
Lena Rydblom (V) 
Tobias Karlsson (SD) 

  
   
   
   
   

   
   

   
   

  
 
 
 

Tjänstgörande ersättare 
Halahen Zaidane (S) tjänstgör för Veronica 
Palm (S) 
Kristiina Katajikko (M) tjänstgör för Jonas 
Nilsson (M) § 14 

Ersättare 
Kristina Katajikko (M) 
Camilla Hane (M) 
Björn Wredberg (M) 
Frida Eriksson (M) 
Ulrika Strömberg (L) 
Nickie Excellie (MP) 
Elisabet Abelson (C) 
Bo Hansson (S) 
Halahen Zaidane (S) 
Simon Pittuco (V) 
Amalia Engström (V) 
Mona Wallsén (--) 
Lisa Palm (Fi) 
 
  
  
 

 

Tjänstepersoner 
Stadsdelsdirektör Anders Carstorp, avdelningscheferna Anette Appelberg, 
Veronica Starck, Jeanette Holmqvist, Marie Lissäng, Leif Kananen, Karin 
Åberg och Kersti Tagesson, biträdande avdelningschef, Christina Agewall, 
ekonomichef Fredrik Karlsson, stabschef Susannah Sjöberg, 
nämndsekreterare Magnus Hillborg 
 

Personalföreträdare 
Camilla Nilsson (Kommunal), Daniel Knudsen (Saco), Pernilla Pettersson 
(Lärarförbundet) 
 
Justering 2019-11-26  
 
Sekreterare 
 
 
Magnus Hillborg  

Ordförande Justerare 

Gustav Johansson (M) Hassan Jama (V) 
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§ 1 
Val av justerare och dag för justering 
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd utsåg ledamoten Hassan Jama (V) 
att tillsammans med ordföranden Gustav Johansson (M) justera dagens 
protokoll. Justering sker tisdagen den 26 november 2019. 
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§ 2 
Fastställande av dagordning 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd fastställde den utsända 
dagordningen.   
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§ 3 
Trygghet i Örby 
Svar på medborgarförslag   
 
Stadsdelsnämndens beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
En person har skickat in ett medborgarförslag med komplettering till 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd. Personen vill att det sätts upp 
kameror på en gångbro i Örby. Personen vill också att det inte ska 
kosta pengar att parkera på små gator i Örby för äldre.  
 
Polisen i Farsta som ansvarar för Örby tycker inte att det behövs 
kameror i Örby. Förvaltningen håller med polisen. Det är inte 
förvaltningen som bestämmer över parkeringsfrågan utan i första hand 
trafikkontoret. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 7 november 2019. 
Dnr EÅV 2019/235. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4 
Äng vid Sylvestergatan  
Svar på medborgarförslag    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
En person har skickat in ett medborgarförslag till Enskede-Årsta-
Vantörs stadsdelsnämnd. Den som har skrivit förslaget vill att parken 
som ligger vid Sylvestergatan i Årsta görs till äng i stället för 
bruksgräsyta.  
 
Detta ska göras för att minska behovet av att köra med gräsklippare 
samt för att öka den biologiska mångfalden.  
 
Förvaltningen ser positivt på förslaget som går i linje med avsikten att 
öka mängden slåtterytor i stadsdelen.  
 
Förvaltningen tycker att delarna av ängen som används till rekreation 
ska fortsätta att klippas. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 24 oktober 2019.  
Dnr EÅV 2019/379. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5 
Moské i Rågsved  
Svar på medborgarförslag    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag. 
De som skrivit förslaget är Islamic Center som har en moské i 
Rågsved. Nu vill de ha en ny lokal eftersom det är så många som 
kommer på besök. Islamic Center vill först ha hjälp av förvaltningen 
att hyra en större lokal. Sen vill de också ha mark för att kunna bygga 
en helt ny moské.   
 
Förvaltningen kan inte hjälpa till att skaffa en ny lokal varken genom 
att hyra ut eller bygga ny lokal. Det är exploateringskontoret inom 
Stockholms stad som har ansvar för markupplåtelser. Förvaltningen 
hjälper gärna de som har skrivit förslaget att hitta rätt kontakter i 
Stockholms stad. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 1 november 2019.  
Dnr EÅV 2019/441. 
 
Yrkanden 
Tobias Karlsson (SD) yrkar att nämnden ska besluta att avslå 
stadsdelsförvaltningens förslag 
 
Gustav Johansson (M) yrkar att nämnden ska besluta i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Gustav Johansson (M) ställer Tobias Karlssons (SD) 
yrkande att nämnden ska avslå förvaltningens förslag mot sitt eget 
yrkande att nämnden ska besluta i enlighet med förvaltningens förslag 
och finner att nämnden beslutar i enlighet med hans eget förslag. 
 
Reservationer 
Tobias Karlsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 
eget yrkande. 
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Särskilt uttalande 
Tobias Karlsson (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 
 
I förvaltningens svar framgår att det som efterfrågas av 
förslagslämnaren inte ligger inom ramen för förvaltningens uppdrag. 
Dock framgår att man ämnar hjälpa denne med kontaktvägar för att 
driva ärendet vidare.  
 
Islamic Center Sweden (ICS) är en religiös organisation som 
förvaltar centrala moskén i Malmö, som ligger sydöst om Rosengård. 
Deras verksamhet består bland annat av att informera om islamiskt 
levnadssätt (se även mosken.se). På sin hemsida påstår de att 
verksamheten runt moskén i Malmö verkar för fred och integration. 
Samtidigt är Rosengård ett av Sveriges värsta områden vad gäller 
segregation, kriminalitet och socioekonomi.  
 
I ICS medborgarförslag angående en ny moské i Rågsved anges att de 
genomför viktigt socialt arbete för integration av Rågsveds 
medborgare in i det svenska samhället. Sverigedemokraterna ställer 
sig tveksamma till den uppgiften, och befarar att risk finns för att 
Rågsved istället blir ännu mer segregerat om moskén utökar sin 
verksamhet. Det är viktigt att vi motverkar uppkomsten av parallella 
samhällen i vår stadsdel. 
 
När det gäller social verksamhet anser vi att andra alternativ, som är 
fria från islam  
(t ex Parken Hagdalen) är bättre för att främja integration för de 
människor i Rågsved som behöver det.  
 
Således anser vi att det inte finns någon anledning för 
stadsdelsförvaltningen att på något sätt stödja ICSs expansion av sin 
verksamhet.”  
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§ 6 
Bollplanen i Lindeparken 
Svar på medborgarförslag    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
En person har skickat in ett medborgarförslag till Enskede-Årsta-
Vantörs stadsdelsnämnd. Personen vill att fotbollsplanen i 
Lindeparken får konstgräs. Lindeparken ligger nära Bägerstavägen i 
Enskede gård. Konstgräs ser ut som riktigt gräs men är gjort av plast. I 
dag har fotbollsplanen grus. 
 
Förvaltningen tycker att förslaget är bra men kan inte lägga konstgräs 
på fotbollsplanen. Anledning är att förvaltningen inte vill göra några 
ändringar i Lindeparken just nu. Förvaltningen vill vänta med att göra 
ändringar tills alla nya bostäder byggts klart omkring parken. Först 
efteråt kommer förvaltningen kanske bygga om eller lägga konstgräs. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 21 oktober 2019.  
Dnr EÅV 2019/474. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7 
Månadsrapport oktober 2019     
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner föreliggande 
rapport.  
 

Ärendet 
För hela nämndens verksamhetsområde prognostiseras en budget i 
balans efter resultatöverföringar. Före resultatöverföringar 
prognostiseras ett underskott om minus 6,3 mnkr. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 14 november 2019. 
Dnr EÅV 2019/000117. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8 
Stadsdelens systematiska jämställdhetsarbete 
Svar på skrivelse från (S), (V) och (Fi)  

Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.   

Ärendet 
Rana Nasrindotter med flera (S), Hassan Jama med flera (V) och Lisa 
Palm (Fi) har lämnat en skrivelse till Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsnämnd.  
 
Skrivelsen innehåller tre frågor om stadsdelsnämndens arbete med 
jämställdhet.  
 
Förvaltningen svarar att arbetet med jämställdhet ska fortsätta. Det 
finns många utmaningar kvar att arbeta med som handlar om 
jämställdhet. Förvaltningens arbete kommer att följa Stockholms stads 
program för jämställdhet och Stockholms stads budget. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 8 november 2019. 
Dnr EÅV 2019/298.   

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
Oskar Rosén m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett 
gemensamt särskilt uttalande: 
 
Vi tackar för förvaltningens svar på de skriftliga frågorna och vill 
fortsätta belysa vikten av arbetet med det systematiska 
jämställdhetsarbetet. Det är bra att jämställdhetsfrågorna fortfarande 
drivs och omfattar förvaltningens verksamheter internt och externt. 
Det är av stor vikt att arbetet får fortsatta och att alla parter som kan 
komma att beröras av arbetet involveras. 
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Tobias Karlsson (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 
 
Sverigedemokraterna delar uppfattningen att svensk 
jämställdhetspolitik ska innebära att kvinnor och män ska ha samma 
möjligheter, rättigheter och skyldigheter inom livets alla områden.  
 
Vi är dock kritiska till en vänsterideologisk identitetspolitik som 
riskerar urholka effektiviteten i samhället eftersom en människas 
identitet blir viktigare än dess kompetens vid diverse urval och 
rekryteringar. De vänsterinriktade och socialistiska politiker som med 
politiska styrmedel och social ingenjörskonst avser att framtvinga ett 
samhälle där män och kvinnor är helt lika i utfall är destruktivt och 
(precis som socialism) kommer det att minska medborgarens frihet. 
 
Sverigedemokraterna vänder sig starkt emot symbolpolitik som inte 
ger någon relevant effekt och inte tar tag i de verkliga problem som 
finns för medborgarna. På frågan från S, V och Fi är det glädjande 
att se att förvaltningen lyfter upp hedersrelaterat våld och otrygghet 
för kvinnor i det offentliga rummet som två viktiga problemområden 
för att öka jämställdheten i Sverige och vår stadsdel. 
 
Vi Sverigedemokrater anser att jämställdhetsarbetet i stadsdelen ska 
grundas på vetenskap och evidens med utgångspunkt i medborgarnas 
faktiska problem. 
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§ 9 
Omstrukturering av Enskededalens servicehus 
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Förvaltningen får i uppdrag att fortsätta den pågående planeringen för 
avveckling av Enskededalens servicehus och Smultronhemmet. 
 

Ärendet 
I ett servicehus bor äldre personer som behöver mycket hjälp. Det 
finns för många lägenheter i servicehus i Enskede-Årsta-Vantör.  
 
Det kostar mycket att ha för många servicehus. Bland annat måste 
hyran betalas även om ingen bor i lägenheten.  
 
Samtidigt fattas det andra lägenheter som äldre kan bo i. De 
lägenheterna kallas seniorbostäder med aktivitetscenter. 
 
Förvaltningen ska därför undersöka om ett servicehus i Enskededalen 
ska läggas ner. Husen kan då byggas om till seniorbostäder. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 29 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/632. 
 
Yrkanden 
Tobias Karlsson (SD) yrkar att nämnden ska besluta  
- att avslå stadsdelsförvaltningens förslag till beslut, samt 
- att därutöver anföra. 
 
Stadsdelsförvaltningen har till nämnden inkommit med förslaget att 
ges i uppdrag att fortsätta avvecklingen av Enskededalens servicehus.  
 
Sverigedemokraterna ställer sig kritiska till att ytterligare ett 
servicehus i Stockholms stad är på väg att avvecklas. Behovet av olika 
boendeformer för äldre är stort, och att i ett sådant fall lägga ned ett 
boende på grund av tomma platser, när det finns en efterfrågan, är 
inte att ta ansvar för de äldres villkor. 
 
Istället för att avveckla Enskededalens servicehus vill 
Sverigedemokraterna utreda hur servicehusets målgrupp kan breddas 
för att tillhandahålla ett lämpligt boende för så många äldre som 
möjligt och fylla de tomma platserna. Ett exempel på hur målgruppen 
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kan breddas är genom att sänka kravet på ålder. Personer som är att 
betrakta som gränsfall sett till huruvida de har rätt till servicehus, bör 
i den utsträckning möjlig erbjudas plats hos servicehus som har 
tomma platser. 
 
Genom att erbjuda tomma platser till personer med ett behov av plats 
kan stadsdelen garantera att samtliga äldre får det stöd de behöver 
utan att riskera att falla mellan stolarna.  
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår Sverigedemokraterna att: 
 
Stadsdelsförvaltningen utvidgar kriterierna som ger rätt till plats på 
servicehus. 
 
Gustav Johansson (M) yrkar att nämnden ska besluta i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Gustav Johansson (M) ställer Tobias Karlssons (SD) 
yrkande att nämnden ska avslå förvaltningens förslag mot sitt eget 
yrkande att nämnden ska besluta i enlighet med förvaltningens förslag 
och finner att nämnden beslutar i enlighet med hans eget förslag. 
 
Reservation 
Tobias Karlsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 
eget yrkande. 
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§ 10 
Inrättande av ny förskola – Årstaståket etapp 1, Gisslaren 1 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i 

uppdrag att bygga en förskola bestående av 5 avdelningar i ett 
studentbostadshus på Årstastråket etapp 1, fastigheten Gisslaren 1.  

 
2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd hemställer hos 

kommunstyrelsens ekonomiutskott att godkänna projektet. 
 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att förskolans 
namn blir Oxenstiernan.  

 
Ärendet 
Det ska byggas många nya bostäder i stadsdelen Årsta. De familjer 
som flyttar in i de nya husen ska kunna lämna sina barn på förskola. 
Förvaltningen ska se till att det finns tillräckligt många förskolor för 
alla barn.  
 
På Årstastråket ska det byggas ett hus där studenter kan bo. I botten av 
detta hus planerar förvaltningen att bygga en förskola. Förskolan ska 
byggas tillsammans med Familjebostäder. Det kommer att vara fem 
avdelningar på förskolan med plats för 90 barn. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 8 november 2019.  
Dnr EÅV 2019/617.    
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11 
Inrättande av ny förskola – Årstastråket etapp 2, Sävlången    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i 

uppdrag att inrätta en ny förskola med fyra avdelningar inom 
Årstastråket etapp 2 Sävlången, fastigheten Idlången. 
 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd hemställer hos 
kommunstyrelsens ekonomiutskott att godkänna projektet. 
 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att förskolans 
namn ska vara Idlången. 

 
Ärendet 
300 nya lägenheter ska byggas i utbyggnaden av etapp två av 
Årstastråket söder om Tvärbanan. Förvaltningen ska se till att det 
finns tillräckligt många förskolor för alla barn. Förvaltningen föreslår 
att en ny förskola byggs i kvarteret Sävlången, fastigheten Idlången.  
 
Förskolan får fyra avdelningar för 72 barn i funktionella och 
långsiktigt hållbara lokaler. Förskolan planeras stå färdig i slutet av år 
2021. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 22 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/342. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12 
Gemensam ramavtalsupphandling av årsentreprenör för 
parkinvesteringar    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att administrera 

ramavtalsupphandling av årsentreprenörer för parkinvesteringar. 
 

2. Förfrågningsunderlaget med tillhörande bilagor godkänns. 
 

3. Förvaltningen ges i uppdrag att genomföra upphandlingen. 
 

4. Stadsdelsdirektören ges i uppdrag att fatta de administrativa beslut 
som krävs för att genomföra upphandlingen. 
 

5. Beslutet justeras omedelbart. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnderna i Stockholms stad tilldelas varje år en summa 
pengar för parkinvesteringar. Dessa investeringar är för olika åtgärder 
i parker som genomförs av upphandlad entreprenör.  
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ska tillsammans med Farstas, 
Skarpnäcks, Älvsjös, Hägersten- Liljeholmens och Skärholmens 
stadsdelsnämnder genomföra en gemensam ramavtalsupphandling för 
två entreprenörer som kan utföra parkinvesteringsprojekt. 
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd föreslås ansvara för 
upphandlingen. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 26 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/000097. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 13 
Avtalsuppföljning konsumentvägledning    
 
Stadsdelsnämndens beslut 
1. Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd godkänner 

tjänsteutlåtandet som uppföljning av avtalet.  
 

2. Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd ger förvaltningen i 
uppdrag att ta fram förfrågningsunderlag för en ny upphandling.  

 
Ärendet 
Kommunen erbjuder hjälp till personer som har problem med en vara 
eller tjänst som de har köpt. Hjälpen ges av en konsumentvägledare 
som arbetar på Råd och Rön. Kommunen har avtal med Råd och Rön.  
 
Förvaltningen ska följa upp om avtalet har följts.  
 
Uppföljningen för 2018 visar inga problem.  
 
Förvaltningen föreslår att nämnden ska fortsätta upphandla hjälp till 
konsumenter.  
 
Förvaltningen föreslår också att nämnden ska ge förvaltningen i 
uppgift att ta fram underlag till ett nytt avtal. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 25 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/581. 
 
Yrkanden 
Tobias Karlsson (SD) yrkar att nämnden ska besluta att avslå punkt 2 i 
stadsdelsförvaltningens förslag till beslut, det vill säga att inte ge 
förvaltningen i uppdrag att genomföra en ny upphandling av 
konsumentvägledning. 
 
Gustav Johansson (M) yrkar att nämnden ska besluta i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Gustav Johansson (M) finner att nämnden beslutar i 
enlighet med stadsdelsförvaltnings förslag på första punkten punkt. 
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Ordförande Gustav Johansson (M) ställer därefter Tobias Karlssons 
(SD) yrkande att nämnden ska avslå förvaltningens förslag på andra 
punkten mot sitt eget yrkande att nämnden ska besluta i enlighet med 
förvaltningens förslag och finner att nämnden beslutar i enlighet med 
hans eget förslag. 
 
Reservation 
Tobias Karlsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 
eget yrkande. 
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§ 14 
Dataskyddsombud enligt brottsdatalagen för Enskede-
Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd utser Emma Ekelund till 
nämndens dataskyddsombud enligt brottsdatalagen. 
 

Ärendet 
Brottsdatalagen är tillämplig när stadsdelsnämnden behandlar 
personuppgifter för att verkställa vissa straffrättsliga påföljder inom 
socialtjänsten. Enligt brottsdatalagen ska nämnden utse ett eller flera 
dataskyddsombud vars främsta uppgift ska vara att kontrollera att 
nämnden behandlar personuppgifter på ett lagligt och korrekt sätt.  
 
Förvaltningen föreslår att nämnden utser Emma Ekelund, 
förvaltningsjurist vid stadsdelsdirektörens stab, till dataskyddsombud 
enligt brottsdatalagen. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 21 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/594. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15 
Delegation enligt LVM och förordnande enligt LVU    
 
Stadsdelsnämndens beslut 

1. Stadsdelsnämnden delegerar till nedan namngivna 
tjänstepersoner rätt att enligt 45 § 1 st. 1-2 p. LVM, inom 
nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 
Polismyndigheten och, i särskilda fall, av Kriminalvården. 
 

2. Stadsdelsnämnden förordnar nedan namngivna tjänstepersoner 
rätt att enligt 43 § 1 st. 2 p. LVU, inom nämndens 
ansvarsområde, begära handräckning av Polismyndigheten och, i 
särskilda fall, Kriminalvården. 
 

3. Stadsdelsnämndens tidigare delegeringar till och förordnanden 
av tjänstepersoner upphör att gälla. 

 
Barn och unga 
Avdelningschef Jeanette Holmqvist, enhetschefer Katarina Elfving, 
Sandra Rosquist, Helena Steen, tillförordnad enhetschef Ann-
Christine Gullans, biträdande enhetschefer Lisa Björlin, Malin 
Lindgren, Dali Takahashi, Louise Carlström, Eva Mowitz, Jennifer 
Thunström, Malin Richter, Ann Lasses. 
 
Vuxna 
Enhetschef Tobias Nilsson, biträdande enhetschefer Jeanette Karlsson, 
Tony Leü, Andrea Johansson Saarinen. 
 
Gruppledare och socialsekreterare vid socialjouren 
Ann Dahlgren, Daniel Colegate, Elisabet Lundqvist, Agneta 
Engström, Lis-Mari Boija, Sanna Eriksson, Frida Allertz, Maria 
Larsson, Inga-Lill Renhorn Källgren, Louisa Sesti, Lena Wedberg, 
Feryal Lövström, Liliana Pellegrino, Martin Karlsson, Gertrud 
Kleberg, Anna-Stina Wilhelmsson, Mira Fargallo-Dillner, Ida 
Carnesten, Lydia Hjalmarsson, Inger Åsebo, Mait Fredlund, 
Liselotte Tronders, Oskar Williamsson, Idil Magan, Fanny 
Hällberg, Julia Petersson, Carl-Johan Kvist, Eva Thomasson, 
Millicent Reyes, Marimba Roney, Lena Svärd, Maria Rangborg och 
Julia Falk. 
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Ärendet 
Stadsdelsnämnden kan begära hjälp av Polismyndigheten för att 
verkställa vissa beslut. Detta kallas för polishandräckning. 
Beslut om att begära polishandräckning enligt lagen om vård av 
missbrukare i vissa fall (LVM) kan delegeras till tjänsteperson medan 
beslut om att begära polishandräckning enligt lagen med särskilda 
bestämmelser om vård av unga (LVU) inte kan delegeras. Däremot 
kan särskilda tjänstepersoner förordnas av nämnden att fatta sådana 
beslut. Delegation att fatta ett beslut innebär således att ett beslut får 
fattas av innehavare av viss befattning medan förordnande att fatta 
beslut är personligt. I samband med personalförändringar behöver nytt 
beslut fattas av nämnden. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 23 oktober 2019. 
Dnr EÅV 2019/558. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


